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Α  Π  Ο  Σ  Π  Α  Σ  Μ  Α
Από το πρακτικό  της 3ης/09-12-2011  συνεδριάσεως  της Δημοτικής  Επιτροπής 

Διαβούλευσης του Δήμου Φαρσάλων.

Στα  Φάρσαλα   και  στο  Δημοτικό  κατάστημα  (οδός  Πατρόκλου  3),  στην  αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου,  σήμερα στις 9 του μήνα Δεκεμβρίου του έτους 
2011 ημέρα της εβδομάδας Παρασκευή και ώρα 8:00  συνήλθε σε τακτική επαναληπτική (παρ. 
3 άρθρο 76 του Ν. 3852/2010) συνεδρίαση η Δημοτική επιτροπή Διαβούλευσης του Δήμου 
Φαρσάλων,  λόγο  έλλειψης  απαρτίας  μελών  τις  08/12/2011,  μετά  από   την  αριθμ.  πρωτ. 
18462/24-11-2011 έγγραφη πρόσκληση του  Προέδρου, που επιδόθηκε στον καθένα μέλος της  
Δημοτικής Επιτροπής Διαβούλευσης, σύμφωνα με τα άρθρα 76 του Ν. 3852/2010.

Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, δεδομένου ότι σε σύνολο 25 μελών, 
βρέθηκαν παρόντες 14 ήτοι:

ΠΑΡΟΝΤΕΣ                                                                     ΑΠΟΝΤΕΣ

……………………………………………………………………………………………………………....

Στη συνεδρίαση παραβρέθηκε και ο υπάλληλος του Δήμου Καλογερόπουλος Δημήτριος 
για την τήρηση των πρακτικών.

Επίσης  παραβρέθηκαν  και  ο  αρχηγός  συνδυασμoού  της  αντιπολίτευσης  Καπετάνος 
Χρήστος και ο εκπρόσωπος Τ.Ο. ΠΑΣΟΚ Ντούλας Βασίλειος, που καλέστηκαν με πρόσκληση.

Θέμα  1ο  :  Γνωμοδότηση  δημοτικής  επιτροπής  διαβούλευσης  σχετικά  με  το 
Επιχειρησιακό  Πρόγραμμα του Δήμου (άρθρο 76 παρ.2α Ν.3852/2010).
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Ο  Πρόεδρος  της  Δημοτικής  Επιτροπής  Διαβούλευσης  ο  οποίος  ενώπιον  των 
παρευρισκομένων μελών είπε τα εξής:

Κατά την παρ.2α του άρθρου 76 του Ν.3852/2010 η δημοτική επιτροπή διαβούλευσης 
γνωμοδοτεί  στο  δημοτικό  συμβούλιο  σχετικά  με  τα  αναπτυξιακά  προγράμματα  και  τα 
προγράμματα δράσης του δήμου, το επιχειρησιακό πρόγραμμα και το τεχνικό πρόγραμμα του 
δήμου.

Στο  άρθρο  11  της  απόφασης  18183/02.04.2007  (ΦΕΚ  534/13.04.2007  τεύχος  Β’)  
ΥΠΕΣΔΔΑ όπως τροποποιήθηκε με την 5694/03.02.2011 απόφαση ΥΠ.ΕΣ ορίζονται τα εξής:
«Ειδικά για τη δημοτική περίοδο 2011-2014:
α. Το Επιχειρησιακό Πρόγραμμα έχει τριετή διάρκεια.
β. Η προθεσμία κατάρτισης του Επιχειρησιακού Προγράμματος δεν μπορεί να υπερβαίνει την 
30η Σεπτεμβρίου 2011.
γ. Για το έτος 2011, Ετήσιο Πρόγραμμα Δράσης αποτελεί ο οικονομικός προϋπολογισμός και  
το Τεχνικό Πρόγραμμα.
δ.  Το  Ετήσιο  Πρόγραμμα  Δράσης  για  το  2012  συντάσσεται  μαζί  με  το  Επιχειρησιακό 
Πρόγραμμα.
ε. Κατά τη μεταβατική περίοδο δεν συντάσσεται ενδιάμεση έκθεση αξιολόγησης.»

Σύμφωνα με τις  παρ.1 έως 4 του άρθρου 2 του Π.Δ.  185/2007 (ΦΕΚ 221/12.09.2007 
τεύχος  Α’)  όπως  τροποποιήθηκαν  με  το  άρθρο  2  του  Π.Δ.89/2011  (ΦΕΚ  213/29.09.2011 
τεύχος Α') ορίζονται τα εξής:
«1.  Η  αρμόδια,  κατά  τις  οργανικές  διατάξεις  κάθε  δήμου,  υπηρεσία  επί  θεμάτων 
προγραμματισμού συγκεντρώνει τα απαιτούμενα στοιχεία από τις υπηρεσίες του δήμου, των 
νομικών προσώπων του, καθώς και τις εισηγήσεις των συμβουλίων των δημοτικών ή τοπικών 
κοινοτήτων του δήμου προς την εκτελεστική επιτροπή σχετικά με την υφιστάμενη κατάσταση 
και τις προτάσεις τους για τις αναπτυξιακές προτεραιότητες του δήμου και συντάσσει σχέδιο 
στρατηγικού σχεδιασμού του δήμου, το οποίο υποβάλλει στην εκτελεστική επιτροπή. 
2. Η εκτελεστική επιτροπή, πριν εισηγηθεί το σχέδιο στρατηγικού σχεδιασμού στο δημοτικό 
συμβούλιο, συνεργάζεται με τους όμορους δήμους για τη διασφάλιση του συντονισμού των 
δράσεων υπερτοπικής ανάπτυξης και την προώθηση τυχόν διαδημοτικών συνεργασιών. 
3. (2).  Η εκτελεστική επιτροπή εισηγείται το σχέδιο στρατηγικού σχεδιασμού στο δημοτικό 
συμβούλιο για συζήτηση και ψήφιση.
4. (3).Το εγκεκριμένο από το δημοτικό συμβούλιο κείμενο στρατηγικού σχεδιασμού, τίθεται 
προς  συζήτηση  στη  Δημοτική  Επιτροπή  Διαβούλευσης  (άρθρο  76  ν.3852/2010),  και  
παράλληλα  δημοσιοποιείται  για  διαβούλευση  τουλάχιστον  επί  δύο  (2)  εβδομάδες,  με 
καταχώρηση στην ιστοσελίδα του δήμου, καθώς και με κάθε άλλο πρόσφορο μέσο. Κατά τη 
διάρκεια της δημοσιοποίησης υποβάλλονται προτάσεις, εγγράφως ή ηλεκτρονικά.»

Σύμφωνα  με  τις  ανωτέρω  διατάξεις  η  εκτελεστική  επιτροπή  με  την  υπ’  αριθ.  4/2011 
απόφασή  της  εισηγήθηκε  στο  Δημοτικό  Συμβούλιο  για  συζήτηση  και  ψήφιση  το  σχέδιο 
στρατηγικού σχεδιασμού του επιχειρησιακού προγράμματος του Δήμου  Φαρσάλων, έπειτα 
από τη σύνταξη του σχεδίου από την υπηρεσία προγραμματισμού η οποία έλαβε υπόψη της 
στοιχεία από τις υπηρεσίες του δήμου, των νομικών προσώπων του, καθώς και τις εισηγήσεις 
των συμβουλίων των δημοτικών ή τοπικών κοινοτήτων του δήμου.

Κατόπιν αυτών το Δημοτικό Συμβούλιο με την υπ’ αριθ. 321/2011  απόφασή του ενέκρινε  
το κείμενο του στρατηγικού σχεδιασμού όπως του υποβλήθηκε από την Εκτελεστική Επιτροπή 
και  στη  συνέχεια  το  δημοσιοποίησε  με  καταχώρηση  στην  ιστοσελίδα  του  δήμου  για 
διαβούλευση.

Επί  του  εγκεκριμένου  σχεδίου  στρατηγικού  σχεδιασμού  καλείται  να  συζητήσει  η 
Δημοτική Επιτροπή Διαβούλευσης προκειμένου να θέσει τις προτάσεις της ώστε να συνταχθεί 
το σχέδιο του επιχειρησιακού προγράμματος κατά τις διατάξεις της παρ.7 του άρθρου 2 του 
Π.Δ.  185/2007  (ΦΕΚ  221/12.09.2007  τεύχος  Α’)  όπως  τροποποιήθηκε  με  την  παρ.6  του  
άρθρου 2 του Π.Δ.89/2011 (ΦΕΚ 213/29.09.2011 τεύχος Α').

Στη συνέχεια ο πρόεδρος έδωσε το λόγο στην ομάδα εργασίας για την ανάλυση του 
Επιχειρησιακού προγράμματος.
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Το  λόγο  πήρε  η  Δ.Σ.  Συροπούλου  Δέσποινα  κα  ανέλυσε  τους  τομείς  Δράσεις  του 
Προγράμματος καθώς και την ομάδα των Συνεργατών που το συνέταξαν.

Μετά το λόγο πήρε η Διευθύντρια του Δήμου Μπαχατίρογλου Ελένη και παρουσίασε την 
οργανωτική  δομή  του  Νέου  Καλλικρατικού  Δήμου  Φαρσάλων  (γεωγραφική  θέση,  όργανα 
Διοίκησης,  οργανωτική διάθρωση Δήμου,  προσωπικό,  Δυνατότητες,  αδυναμίες υπηρεσίας, 
προτάσεις).

Μετά το λόγο πήρε ο Διοικητικός υπάλληλος Αλειφτήρας Σωκράτης και παρουσίασε τα 
οικονομικά  στοιχεία  του  Δήμου  (Απολογισμός,  χρηματικό  υπόλοιπο,  Εκμεταλλεύσιμη 
Δημοτική περιουσία, οικονομική αναδιοργάνωση – δυνατότητες – περιορισμοί, απασχόληση 
και  τοπική  οικονομία-  ευκαιρίες  –  δυνατότητες,  επιχειρηματικότητα,  εμπορικές  σχέσεις, 
απασχόληση, αξιοποίηση δημοτικής περιουσίας).

Μετά το λόγο πήρε η ειδικός συνεργάτης στον τομέα των έργων του Δημάρχου Θελούρα 
Ηλέκτρα και παρουσίασε του τομείς Γεωργία – Εμπορία, ανάπτυξη και περιβάλλον – ενέργεια 
– φυσικοί πόροι, εναλλακτικές πηγές ενέργειας, έργα ου θα υλοποιηθούν, άρδευση, ύδρευση,  
ΔΕΥΑΦ.

Μετά το λόγο πήρε η ειδικός συνεργάτης του Δημάρχου στον τομέα της αρχαιολογίας 
Νούλα  Βασιλική  και  παρουσίασε  τους  τομείς  πολιτισμός,  ιστορία,  παιδεία,  αθλητισμός, 
νεολαία, υγεία και κοινωνική πολιτική, κοινωνική προστασία και αλληλεγγύη. 

Με  το  τέλος  της  παρουσίασης  του  Επιχειρησιακού   Προγράμματος  του  Δήμου,  ο 
Πρόεδρος ευχαρίστησε την ομάδα εργασίας για την σύνταξη του και βέβαια την παρουσίαση 
του.

Ο Πρόεδρος της Δημοτικής Επιτροπής Διαβούλευσης του Δήμου Φαρσάλων κάλεσε όλα 
τα μέλη να εκφέρουν τις απόψεις τους σχετικά με τις ανάγκες που υπάρχουν στην περιοχή και 
τα έργα που πρέπει να εκτελεστούν.

Οι  εκπρόσωποι  των τοπικών φορέων και  οι  δημότες-  μέλη  της  Δημοτικής  Επιτροπής 
Διαβούλευσης εξέφρασαν τις απόψεις τους και διατύπωσαν γνώμες επί του ανωτέρω θέματος 
ως εξής:

Ποιμενίδης Σάββας (εκπρόσωπος Πολιτιστικού Συλλόγου Μικρασιατών) είπε ότι : είναι 
ένα  φιλολογικό  κείμενο  χωρίς  συγκεκριμένες  προτάσεις  και  αοριστολογίες.  Είναι  ένα 
αντίγραφο επιχειρησιακό που πάρθηκε από το διαδίκτυο. Το επιχειρησιακό δεν αφορά τον 
Δήμο  αλλά  την  πόλη  των  Φαρσάλων.  Ζήτησε  αποκεντρωμένη  διοίκηση  με  οργανωμένα 
γραφεία που υπάρχουν ήδη στις δημοτικές ενότητες. Αναφέρθηκε στο πρόβλημα του νερού 
και  προσφέρθηκε  αφιλοκερδώς  μαζί  με  την  ομάδα  του  Αριστοτελείου  Πανεπιστημίου  να  
δώσουν λύση στο θέμα του εξασθενείς χρωμίου. Ζήτησε την άμεση λειτουργία του γραφείου  
Αγροτικής  Ανάπτυξης.  Ζήτησε  την  αξιοποίηση  του  ποταμού  Ενιπέα  που  είναι  γεμάτος 
σκουπίδια  στις  όχθες  του  και  να  μην  κάνουν  φράγματα  φυσικά  χωρίς  περιβαλλοντικές 
μελέτες.  Επίσης  ζήτησε  οι  μελέτες  να  γίνονται  από  Δημόσιους  οργανισμούς  και  όχι  από 
ιδιώτες. Δεν το ψηφίζω το Επιχειρησιακό Πρόγραμμα.

Κοντές Δημήτριος (εκπρόσωπος Εμπορικού συλλόγου Φαρσάλων)  είπε ότι :  είναι ένα 
φιλόδοξο επιχειρησιακό σχέδιο με έργα που έπρεπε να είχαν εκτελεστεί.

Λάιος Γεώργιος (εκπρόσωπος δημοτών) είπε ότι : έχω καταθέσει γραπτώς τις προτάσεις 
μου και θα ήθελα να επισημάνω στα θέματα υγείας αν θα εφαρμόσετε τον αντικαπνιστικό  
νόμο.  Επίσης  να  υπάρξει  μέριμνα  ενημέρωσης  των  νέων  για  την  μη  καταστροφή  έργων. 
Ανέφερε το πρόβλημα του κυκλοφοριακού και την αποκατάσταση ζημιών.

Θανασιάς Θοδωρής (εκπρόσωπος Μορφωτικού Πολιτιστικού συλλόγου Ευυδρίου)  είπε 
ότι  :  επάνδρωση με  υπηρεσίες  των κτιρίων  του πρώην δήμου Ενιπέα,  καθαρισμός  όχθες 
ποταμού Ενιπέα από σκουπίδια, να μην κατασκευάζουν φράγματα πρόχειρα στην κοίτη του 
ποταμού που σκοπό έχουν την άρδευση των κτημάτων κάποιων και όχι τον εμπλουτισμό τους 
υδροφόρου  ορίζοντα,  περιφράξεις  αντλιοστασίων  δημοτικής  ενότητας  Ενιπέα,  αγροτικός 
ιατρός που δ4εν υπάρχει, λάθος χωροθέτηση ΚΕΠ στον Σταυρό.

Κάψος  Απόστολος  (εκπρόσωπος  Εργατικού  Κέντρου)  είπε  ότι  :  να  πάρει  ο  Δήμος 
προγράμματα για την καταπολέμηση της ανεργίας. 
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Κωστής  Δημήτριος  (εκπρόσωπος  δημοτών) είπε  ότι  :  το  επιχειρησιακό  είναι  πολύ 
φιλόδοξο και πιστεύω ότι δεν θα υλοποιηθεί. Επίσης ανέφερε για τις καταπατημένες Δημοτικές 
εκτάσεις. Δεν το ψηφίζω το Επιχειρησιακό Πρόγραμμα.

Μπρισίμης  Γεώργιος  (εκπρόσωπος  Κέντρου  Υγείας) είπε  ότι  :  πρωτοβουλία  από τον 
Δήμο για την άσχημη κατάσταση που επικρατεί στο Κέντρο Υγείας με την έλλειψη ιατρικού 
προσωπικού.

Λιαπής  Αναστάσιος  (εκπρόσωπος  εργαζομένων  Δήμου) είπε  ότι  :  φιλόδοξο 
επιχειρησιακό που κρίνω ότι δεν μπορεί να υλοποιηθεί στο σύνολο του, αλλά τα εύσημα στην  
ομάδα εργασίας.

Καλογερόπουλος Δημήτριος (εκπρόσωπος Συλλόγου Γονέων και Κηδεμόνων) : να δοθεί 
μεγαλύτερη έμφαση στις κτιριακές εγκαταστάσεις των Σχολείων του Δήμου μας καθώς και 
στους βοηθητικούς τους χώρους άθλησης.

Μετά το τέλος των απόψεων που διατύπωσαν οι εκπρόσωποι ο Πρόεδρος απάντησε σε 
όλα τα ζητήματα απορίες τους.

Στη συνέχεια ο Πρόεδρος κάλεσε την Επιτροπή να αποφασίσει για το Επιχειρησιακό 
Σχέδιο όπως παρουσιάστηκε.

Η ΔΗΜΟΤΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΔΙΑΒΟΥΛΕΥΣΗΣ
Αφού άκουσε την εισήγηση του Προέδρου και έλαβε υπόψη του:
⇒ Τις διατάξεις παρ. 2α του άρθρου 76 του Ν.3852/2010
⇒ Τις γνώμες των εκπροσώπων
και μετά από διαλογική συζήτηση μεταξύ των μελών 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ
(δεν ψήφισαν το επιχειρησιακό τα μέλη της Επιτροπής 

Ποιμενίδης Σάββας και Κωστής Δημήτριος)

1. Ψηφίζει το Επιχειρησιακό  Πρόγραμμα του Δήμου Φαρσάλων
2. Οι ανωτέρω γνώμες και απόψεις να προωθηθούν στο Δημοτικό Συμβούλιο το οποίο είναι 

αρμόδιο να αποφασίσει για την ψήφιση και έγκριση του Τεχνικού Προγράμματος κατά το 
άρθρο 208 του Ν.3463/2006 σε συνδυασμό με το άρθρο 65 του Ν.3852/2010 και του  
Επιχειρησιακού  Προγράμματος  του  Δήμου  Φαρσάλων κατά  το  άρθρο  2  του  Π.Δ. 
185/2007 (ΦΕΚ 221/12.09.2007 τεύχος Α’)

Η παρούσα απόφαση πήρε αυξ. αριθμό 3/2011
Θέμα 2ο  :  Γνωμοδότηση  δημοτικής  επιτροπής  διαβούλευσης  σχετικά  με  το  ετήσιο 
πρόγραμμα  δράσης  του  δήμου   -  Πρ/γισμός  οικον.  έτους  2012  (άρθρο  76  παρ.2α 
Ν.3852/2010) 

Ο  Πρόεδρος  της  Δημοτικής  Επιτροπής  Διαβούλευσης  ο  οποίος  ενώπιον  των 
παρευρισκομένων μελών είπε τα εξής :

Κατά την παρ.2α του άρθρου 76 του Ν.3852/2010 η δημοτική επιτροπή διαβούλευσης 
γνωμοδοτεί  στο  δημοτικό  συμβούλιο  σχετικά  με  τα  αναπτυξιακά  προγράμματα  και  τα 
προγράμματα δράσης του δήμου, το επιχειρησιακό πρόγραμμα και το τεχνικό πρόγραμμα του 
δήμου.

Σύμφωνα με την περίπτ.  β’  του άρθρου 63 του Ν.3852/2010 η Εκτελεστική Επιτροπή 
συντονίζει την κατάρτιση και εισηγείται στο δημοτικό συμβούλιο το Επιχειρησιακό πρόγραμμα 
του δήμου και παρακολουθεί την εκτέλεση του.

Η  εκτελεστική  επιτροπή  η  οποία  έχει  και  την  ευθύνη  της  υλοποίησης  του  τεχνικού 
προγράμματος καταρτίζει και εισηγείται στο Δημοτικό Συμβούλιο και το Τεχνικό Πρόγραμμα 
του Δήμου κατά την περίπτ. γ’ του άρθρου 63 του Ν.3852/10.

Στο  άρθρο  11  της  απόφασης  18183/02.04.2007  (ΦΕΚ  534/13.04.2007  τεύχος  Β’)  
ΥΠΕΣΔΔΑ όπως τροποποιήθηκε με την 5694/03.02.2011 απόφαση ΥΠ.ΕΣ ορίζονται τα εξής:
«Ειδικά για τη δημοτική περίοδο 2011-2014:
α. Το Επιχειρησιακό Πρόγραμμα έχει τριετή διάρκεια.
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β. Η προθεσμία κατάρτισης του Επιχειρησιακού Προγράμματος δεν μπορεί να υπερβαίνει την 
30η Σεπτεμβρίου 2011.
γ. Για το έτος 2011, Ετήσιο Πρόγραμμα Δράσης αποτελεί ο οικονομικός προϋπολογισμός και  
το Τεχνικό Πρόγραμμα.
δ.  Το  Ετήσιο  Πρόγραμμα  Δράσης  για  το  2012  συντάσσεται  μαζί  με  το  Επιχειρησιακό 
Πρόγραμμα.
ε. Κατά τη μεταβατική περίοδο δεν συντάσσεται ενδιάμεση έκθεση αξιολόγησης.»

Στη  συνέχεια  ο  Πρόεδρος  της  Δημοτικής  Επιτροπής  Διαβούλευσης  του  Δήμου 
Φαρσάλων, έδωσε το λόγο στον Λιαπή Αναστάσιο προϊστάμενο της Τεχνικής Υπηρεσίας του 
Δήμου και καθ΄ ύλην αρμόδιο για τα έργα του υπό σύνταξη τεχνικού προγράμματος. 

Ο Λιαπής Αναστάσιος ανέφερε για το σχέδιο του τεχνικού προγράμματος καθώς και τα 
συνεχιζόμενα έργα.

Ο Πρόεδρος είπε ότι την Δευτέρα στις 12/12/2001 και ώρα 7:00 μ.μ. στην αίθουσα του 
Δημοτικού Συμβουλίου έχουμε συνάντηση με τους Προέδρους των Τοπικών Κοινοτήτων και  
της Δημοτικής Κοινότητας για να εκφράσουν τις απόψεις τους για τα έργα που επιθυμούν να 
εκτελεστούν στις Κοινότητες.

Μετά το λόγο πήρε η Προϊσταμένη Οικονομικών του Δήμου Μπαλαμπάνη Παρασκευή και 
ενημέρωσε για την πρόβλεψη οικονομικών μεγεθών για το 2012.

 Στη συνέχεια ο Πρόεδρος κάλεσε όλα τα μέλη να εκφέρουν τις απόψεις τους σχετικά με 
τις  ανάγκες  που υπάρχουν στην περιοχή  και  τα έργα που πρέπει  να  εκτελεστούν,  για  το 
σχέδιο του τεχνικού προγράμματος 2012 και το πρ/γισμό οικον. έτους 2012.

Θανασιάς Θοδωρής (εκπρόσωπος Μορφωτικού Πολιτιστικού συλλόγου Ευυδρίου) είπε 
ότι : τα έργα που πρέπει να εκτελεστούν τα αναφέραμε και τα αναλύσαμε στο προηγούμενο 
θέμα μας.

Λάιος  Γεώργιος  (εκπρόσωπος  δημοτών) είπε  ότι  :  εκτός  τις  επισημάνσεις   που  είχα 
αναφέρει  στο  προηγούμενο θέμα,  θα ήθελα να υλοποιήσετε  την  κατασκευή  νεκροταφείων 
πτωμάτων ζώων, σε κάθε Κοινότητα του Δήμου μας..

Ποιμενίδης  Σάββας (εκπρόσωπος συλλόγου Μικρασιατών)  είπε  ότι  :  να  εκτελεστεί  το 
έργο «Κατασκευή κεντρικού δρόμου Πυργακίων».

Οι  ανωτέρω  γνώμες  και  απόψεις  να  προωθηθούν  στις  Επιτροπές  &  στο  Δημοτικό 
Συμβούλιο το οποίο είναι αρμόδιο να αποφασίσει για την ψήφιση και έγκριση του Τεχνικού  
Προγράμματος  καθώς  και  του  πρ/γισμού  του  Δήμου  Φαρσάλων  κατά  το  άρθρο  208  του 
Ν.3463/2006 σε συνδυασμό με το άρθρο 65 του Ν. 3852/2010.

Η παρούσα απόφαση πήρε αυξ. αριθμό 4/2011

Θέμα 3ο  : Συζήτηση για τα αθλητικά θέματα και τον αθλητισμό.

Ο  Πρόεδρος  της  Δημοτικής  Επιτροπής  Διαβούλευσης  ο  οποίος  ενώπιον  των 
παρευρισκομένων μελών είπε ότι έρχεται για συζήτηση μετά από εισήγηση για συζήτηση από 
τον κο Καπετάνο Χρήστο και του έδωσε το λόγο.

Ο Καπετάνος Χρήστος είπε ότι είναι αίτημα των παραγόντων σωματείων & συλλόγων του 
Δήμου μας, για συνάντηση και συζήτηση για προβλήματα που τους απασχολούν καθώς και  
την χρηματοδότηση τους. Θα πρέπει να βρεθούμε με τους εκπροσώπους των αθλητικών και  
λοιπών  συλλόγων  του  Δήμου  μας,  για  να  βρούμε  τρόπους  να  τους  επιχορηγήσουμε  την 
λειτουργία τους.

Το λόγο πήρε ο Πρόεδρος και είπε ότι δεν μπορούμε να επιχορηγούμε τους Συλλόγους 
της Περιοχής μας για τις λειτουργικές τους ανάγκες αλλά μπορούμε να επιχορηγούμε κάποια 
Δράση τους που τους αφορά συνολικά.

Στη  συνέχεια  το  λόγο  πήρε  ο  Πρόεδρος  του  Ο.Π.Α.Κ.Π.Α,  Δήμου  Φαρσάλων  και 
ενημέρωσε για τα έργα που έχουν εκτελεστεί στο στάδιο της Πόλης μας. 

Επίσης ο Πρόεδρος της Επιτροπής ανέφερε για τα έργα που εκτελέστηκαν σε γήπεδα των 
Τοπικών μας Κοινοτήτων.
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Μετά από συζήτηση μεταξύ των μελών αποφασίστηκε η συνάντηση και συζήτηση με τους 
εκπροσώπους  των  αθλητικών  &  ποδοσφαιρικών  σωματείων,  πολιτιστικών,  μορφωτικών  & 
λοιπών συλλόγων.

  
Η παρούσα απόφαση πήρε αυξ. αριθμό 5/2011.

Μετά  το  τέλος  της  συνεδρίασης  συντάχθηκε  το  παρόν  πρακτικό,  το  οποίο,  αφού 
θεωρήθηκε και εγκρίθηκε από τον Πρόεδρο, υπογράφεται από τον ίδιο και από τα μέλη της  
Δημοτικής Επιτροπής Διαβούλευσης.

         Ο   ΠΡΟΕΔΡΟΣ                                               ΤΑ ΜΕΛΗ  
                Τ.Σ.Υ.                                                                   Τ.Υ.
ΑΡΙΣΤΟΜΕΝΗΣ ΚΑΡΑΧΑΛΙΟΣ                Βίλλη Μ. – Δημακοπούλου Δ.

 Θανασιάς Θ. - Καλογερόπουλος Δ. 
Κάψος Απ. - Κοντές Δ. 
 Κωστής Δ. - Λάιος Γ.

          Λιαπής Αν. - Μπρισίμης Γ.
      Ποιμενίδης Σ. – Σερασκέρη Μ.

        Χατζημήτρος Δ.

Πιστό αντίγραφο
Φάρσαλα 14/12/2011

Ο Πρόεδρος

Αριστομένης Καραχάλιος
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